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SVODKA UDÁLOSTÍ 

27. 1. – 2. 2. 2024 

 
1. R-Sněmovnou prošel nový zbraňový zákon. Na prosincovou střelbu nereaguje…                

ČR 
 
27.1.2024 Poslanci v pátek schválili novou zbraňovou legislativu, která zavede elektronické průkazy či 
změní kategorie zbraní, prodejci budou muset také hlásit podezřelé obchody. Držitelé zbrojních průkazů 
budou muset taktéž chodit častěji na přezkoumání zdravotní způsobilosti. Nyní novela zamíří do Senátu. 
Předloha, která má platit od roku 2026, vznikla a prvními dvěma koly legislativního procesu prošla ještě 
před tragickou střelbou na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy, která se odehrála vloni 21. prosince 
a při níž čtyřiadvacetiletý střelec zabil 14 lidí a 25 jich zranil, následně zastřelil i sebe. Nový zbraňový 
zákon, který v pátek prošel Sněmovnou žádné dodatečné změny kvůli této události neobsahuje.  
Zákonodárci se ale domluvili s ministrem vnitra Vítem Rakušanem (STAN), že další opatření se pokusí 
zavést dílčí novelou ještě letos. 
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-snemovnou-prosel-novy-zbranovy-zakon-na-
prosincovou-strelbu-nereaguje-40458628 
 
 

2. R-Pražský Hrad – intriky, manévry zájmových skupin a nelítostný mocenský 
boj…                                                                                                                                     ČR 

 
27.1.2024 Američané, pardon, americké zpravodajské služby, zažívají jistý otřes plynoucí z toho, jak se 
vyvíjí válka na Ukrajině. Čelní politici Západu už nemluví o tom, že Rusko musí být poraženo, sraženo 
na kolena a nefantazírují o vítězství Ukrajiny a o vjezdu ukrajinských tanků do Kremlu, ale mají cíle 
mnohem skromnější. Chápou, že mírové uspořádání na východě a na jihu Ukrajiny prostě nebude podle 
jejich not a představ. A to vše záhy vytvoří poněkud novou situaci, zejména ve střední a východní 
Evropě. Pobaltské státy a Polsko následně přepadne anti ruská hysterie. Ale střední Evropa, ve 
skutečnosti vzdálená od bojišť východní a jižní Ukrajiny a zájmů ruského imperátora, si vydechne. 
Válečné nálady, které zde šířila současná vládní koalice, mocně podporovaná prezidentem Pavlem a 
mainstreamovými médií, se ukážou jako bublina, která bude náhle propíchnuta. A z té propíchnuté 
bubliny se sice vyřinou nové lži, ale také zcela nová situace. V takto nastalé situaci blamáže americké 
politiky ve východní i střední Evropě, bude potřeba mít na správných místech správné lidi. 
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/domaci-politika/prazsky-hrad-intriky-manevry-zajmovych-
skupin-nelitostny-mocensky-boj 
 
 

3. R-Prezident Pavel vyhlásil termín voleb do Evropského parlamentu…                                
ČR 

 
27.1.2024 Prezident Petr Pavel vyhlásil termín letošních voleb do Evropského parlamentu na pátek 7. a 
sobotu 8. června. V dnešní tiskové zprávě o tom informoval odbor komunikace Hradu. Prezident musel 
termín formálně vyhlásit, nicméně v tomto případě byl vázán dohodou o datu konání voleb na evropské 
úrovni a českými zákonnými pravidly pro určení volebních dnů. Rozhodnutí podléhá spolupodpisu 
předsedy vlády Petra Fialy (ODS). Oficiálně budou volby vyhlášeny, až dokument vyjde ve sbírce 
zákonů. V ten den též začne volební kampaň, strany se budou muset do pěti dnů nahlásit dohledovému 
úřadu a založit si volební účet. Pavel o vyhlášení voleb musel rozhodnout nejpozději 90 dnů před jejich 
konáním, tedy do 9. března. Voliči v zemích EU půjdou vybírat nové europoslance mezi 6. až 
9. červnem. Bude to o dva týdny později než v roce 2019, kdy se konaly předchozí euro volby. 
Obyvatelé 27 zemí bloku půjdou k volbám poprvé po odchodu Velké Británie z EU. 
https://cz24.news/prezident-pavel-vyhlasil-termin-voleb-do-evropskeho-parlamentu/ 
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4. R-Okradení důchodců byl záměr!                                                                            ČR 
 
28.1.2024 Je to neuvěřitelné, ale zjištění jedné "maličkosti" skutečně dokazuje, že vůbec nešlo o udržení 
rozpočtu, ale o záměrné poškození důchodců /možná nařízené z ambasády USA/, a o podporování 
nenávisti mezi mladší a starší generací. Ta maličkost tkví v tom, o jakou část rozpočtu se jedná. Stát by 
přišel o 20 miliard. Že na Ukrajinu a F16 se vyhodilo mnohonásobně víc, to nikomu nevadí. Takže 
uvedená částka patřící důchodcům je 20 miliard. Z celoročního rozpočtu to je pouhé jedno jediné 
procento, měsíčně o jedno promile! Opravdu by vás finančně zruinovalo, kdybyste dostali měsíční 
příjem o jedno promile méně? Toho by si žádný ministr ani nevšimnul! Přidáním 360 Kč se průměrně 
důchod zvýšil zhruba o pouhé 1,5 %: Relativní důchod vzhledem k inflaci se snížil nejméně o 10-20 %. 
Samozřejmě se týká i všech platů.  EU dotuje elektroauta a vadí jí, že Čína dělá totéž.  Ekologická 
uklízečka a falešná právnička Čaputová ocenila biskupa Malého k příležitosti 31. výročí vzniku 
samostatného Slovenska. Čím se tento biskup zasloužil o tento čin? Pardon, zapomněl jsem, že jde o 
lži-nenávistníka.  Nutela zkoušel ruční práci na jakémsi kolovrátku v Indii.  
https://www.czechfreepress.cz/dalsi-blogy/okradeni-duchodcu-byl-zamer.html 
 
 

5. R-Miliony z Ruska? Nevrátím, vzkázal Dominik Hašek. A ohlásil nástup do 
politiky               ČR  

 
28.1.2024 „Hrával jsem tam v sezoně 2010/2011, kdy jsem Rusko považoval za vcelku demokratický 
stát. V životě by mě tenkrát nenapadlo, že čtyři roky nato anektuje Krym a následně rozpoutá v Evropě 
největší imperialistickou válku od druhé světové. Ani mě, pokud si dobře pamatuji, žádný politik či 
funkcionář či kdokoli před nějakým nebezpečím či nevhodností hrát v Rusku nevaroval,“ obhajuje své 
angažmá v KHL Hašek. „Jinak já ani tak neodsuzuji naše sportovce za práci v zemi teroristického 
nepřítele. Já za to odsuzuji především naše zákonodárce, kteří jim nastavili taková pravidla, která našim 
občanům v Rusku pracovat umožňují. Naši občané, v tomto případě sportovci, tam dovážejí svou 
pracovní sílu a vytvářejí hodnoty, které ruský nepřítel používá proti nám a spojencům. A to bohužel stojí 
lidské životy i velké hmotné škody,“ pravil Hašek. Peníze si podle svých slov v Rusku vydělal za 
odvedenou práci. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Miliony-z-Ruska-Nevratim-vzkazal-Dominik-
Hasek-A-ohlasil-nastup-do-politiky-749845 
 
 

6. R-Hnít ve vězení na doživotí není žádná legrace! Trnavský šílenec – psychopat 
Matovič svými patologickými aktivitami zahání strach z příchodu spravedlnosti…                              
SR  

 
28.1.2024 Pro úplnost je třeba dodat, že pokud by se v rámci trestního řízení proti pachateli I. M. z 
Trnavy prokázala jeho nepříčetnost, která jeho jednání způsobila, nebyl by pochopitelně trestně 
odpovědný. Musel by však být umístěn do uzavřeného psychiatrického ústavu s trvale zpřísněným 
dohledem, aby nemohl uprchnout, skrývat se a snad i pokračovat v páchání započaté závažné 
protispolečenské činnosti. Tu, kterou on svou optikou vidění považuje za prospěšnou a pro veřejnost 
nanejvýš potřebnou. V tom spočívá společenská nebezpečnost jeho trestné činnosti. Slovenský národe, 
jsme opravdu tak hloupí, že nám není pomoci za to, že jsme se nechali zvolit současnou vládnoucí 
koalicí? Zákon odsuzuje jako výtržnictví podněcování veřejného pohoršení prováděním "jiných 
patologických sexuálních praktik". Dokud zůstaneme u otázky, proč nelze za takovou praxi považovat 
psychické požitkářství narušeného jedince, ztotožňované se sexuálním požitkářstvím narušeného 
jedince, který dosahuje uspokojení svých pudů pouze hrubým a urážlivým způsobem verbální 
komunikace, dlouho čekáme na kvalifikovanou odpověď. 
https://cz24.news/hnit-dozivotne-v-base-nie-je-ziadna-sranda-trnavsky-blazon-psychopat-
matovic-svojimi-patologickymi-aktivitami-zahana-svoj-strach-pred-prichadzajucou-
spravodlivostou/ 
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7. R-Necenzurujeme, pouze omezujeme dosah….                                                    ČR  
 
29.1.2024 V únoru 2022 nechala česká vláda v obavě z šíření dezinformací o ruské invazi na Ukrajinu 
zablokovat bezmála 30 webů. Stalo se tak bez jakéhokoli zákonného podkladu na pokyn vlády správcem 
národní domény CZ.NIC a komerčními poskytovateli internetu. Tento příběh není pouhou minulostí, 
ještě neskončil. Některé strany vládní koalice stále usilují o to, aby vznikla legislativa, která by podobné 
pokusy v budoucnu právně posvětila, a vláda mohla nechat vypínat weby bez obav ze soudního postihu. 
V současné době přicházejí největší útoky na svobodu slova českých občanů z Evropské komise, která 
se ji pokouší omezit pomocí různých legislativních návrhů, z nichž nejzásadnější je Akt o digitálních 
službách (Digital Services Act) nebo Evropský akt o svobodě médií (European Media Freedom Act). 
Tyto návrhy mají za cíl přenést odpovědnost za cenzuru na sociální sítě a globální digitální platformy 
jako Facebook aj., případně omezit vlastnická práva „neposlušných“ médií. 
https://cz24.news/necenzurujeme-pouze-omezujeme-dosah/ 
 
 

8. R-Všeobecné, rovné, přímé a tajné…                                                                         ČR 
 
29.1.2024 Politolog Oskar Krejčí se ve své glose zamýšlí nad tím, jak korespondenční hlasování a jiná 
zvláštní pravidla rozleptávají tradiční model demokratických voleb. Volby jsou způsob, jak řešit 
politické problémy a konflikty pomocí matematiky. Protože čísla se jeví politicky nezaujatá, bývají 
volby vnímány jako esence spravedlnosti. Jenže takovéto pojetí naráží na dvě složité skutečnosti. Předně 
vstupní hodnoty – počty hlasů – jsou vytvářeny pod tlakem sdělovacích prostředků, mediálních agentur 
i politických stran a často nevyjadřují skutečná přání a zájmy hlasujících, nebo je vyjadřují jen částečně 
a dočasně. Druhým problémem jsou techniky, pomocí kterých se hlasy sbírají a přepočítávají na 
mandáty. Na druhé straně ale změny volebních zákonů jsou vnímány jako zásah do citlivé oblasti 
upořádání správy věcí veřejných formou, které se říká „demokracie“. Citlivé proto, že volby nejsou 
pouze svátkem demokracie – jsou, či měly by být, též náhradou konfliktnější formy výběru politiků, 
kteří spravují stát. Vyostřeně by se dalo říci, že volby jsou náhražkou za občanskou válku – nebo že jsou 
nekrvavou občanskou válkou. 
https://casopisargument.cz/?p=55169 
 
 

9. R-Konec Istanbulské úmluvy? Nic takového. Hlasovat se bude znovu. Dokud 
nepřijde souhlas.                                                                                                                        ČR  

 
29.1.2024 Istanbulská úmluva neprošla přes Senát. Dva hlasy chyběly progresivistům pro to, aby 
suverenitu naší země zase o kousek odevzdali uvědomělým soudruhům v zahraničí. Když jsem se o 
odmítnutí dočetl, usmál jsem se a řekl si – není vše ztraceno. Pak se mi úsměv zase vytratil. Nedošlo k 
zamítnutí, jen se začala psát další kapitola nekonečného příběhu. Netvrdím, že v Istanbulské úmluvě je 
všechno špatně. Rozhodně ne. Tvrdím, že tam je ovšem dost trojských koní, které předávají pravomoc 
do zahraničí, dávají do rukou extrémně feministickému spolku Grevio nejen velké pravomoci, ale také 
prakticky nedotknutelnost stran zákona a české legislativy. Vlastně z Grevia udělá nad-vládu, co se týká 
trochu popletené genderové ideologie a jejího zavádění. Odmítnutí takové úmluvy bylo naprosto v 
pořádku. To dobré, co úmluva obsahuje, tedy potřebu vybudovat pro oběti sexuálního násilí důstojné 
podmínky jak pro policejní vyšetřování, bezpečí oběti, azylu, lékařské i psychologické pomoci a jejich 
ochranu před násilníkem, si stát rukou zákonodárců může zavést do naší legislativy sám a většinu má i 
ukotvenou už teď. K tomu není potřeba, a ani není výhodné, předávat takové rozhodování do 
zahraničních rukou. Je až s podivem, že ti, kteří několik málo let divoce horovali za přijetí úmluvy, 
trochu zaostávali v tom, co se dotýká budování naší legislativy bez nadnárodního dohledu. Bez asistence 
nad-vlády Grevia. 
https://www.krajskelisty.cz/praha/30495-konec-istanbulske-umluvy-nic-takoveho-hlasovat-se-
bude-znovu-dokud-neprijde-souhlas-komentar-stepana-chaba.htm  
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10. R-Kverulant zarazil velkou trafiku Jaroslava Faltýnka ve VZP a čelí za to žalobě 
a hloubkové kontrole placení pojistného                                                                                           ČR  

30.1.2024 Jen znalci patrně vědí, že státní Všeobecná zdravotní pojišťovna (VZP) má dceřinou 
společnost Pojišťovna VZP (PVZP), která poskytuje komerční pojištění. Tato dcera získala lobováním 
Jaroslava Faltýnka (ANO) monopol na pojištění léčebných nákladů cizinců. Šlo o miliardový byznys na 
úkor běžných komerčních pojišťoven a v rozporu s legislativou EU. Cílem Kverulanta bylo donutit stát 
ukončit tento nemravný a nezákonný byznys. To se mu nakonec podařilo a monopol byl přijetím novely 
příslušného zákona 12. června 2023 zrušen. To vedlo ke zlevnění pojištění o desítky procent. Tím však 
tato kauza pro Kverulanta neskončila.  PVZP podala v létě 2023 na Kverulanta žalobu. Domáhá se 
stažení této kauzy z Kverulantových stránek. V lednu 2024 přidala VZP k žalobě ještě zahájení kontroly 
placení zdravotního pojištění za Kverulantovi zaměstnance za posledních 10 let. Kverulant usvědčuje 
věrolomné politiky již od roku 2009 a tlaku VZP se nepodvolí. 
https://www.kverulant.org/cases/jak-jaroslav-faltynek-proloboval-velkou-trafiku-pro-miroslava-
kalouska/ 

11. R-Jaderný tendr za stovky miliard. Pozor, sledujme Koláře. Boj Zlámalové 
nekončí                                                                                                                                ČR  

30.1.2024 „Je věcí veřejného zájmu velmi pečlivě sledovat pohyb lobbisty Koláře po Hradě,“ znovu 
upozorňuje novinářka Lenka Zlámalové. Vzhledem k tomu, že prezident Petr Pavel nedávno vyjádřil 
svůj zájem o tendr na jaderné bloky, „je klíčové vědět, pro koho z hráčů v jaderném tendru za stovky 
miliard korun Petr Kolář pracuje“. V nedávném sporu s novinářkou a přítelkyní Petra Koláře, Světlanou 
Witowskou, Zlámalová již zveřejnění klientů, se kterými Kolář pracuje, požadovala. Prezident Petr 
Pavel v rozhovoru pro Radiožurnál prohlásil, že jeho „přítel po boku“ Petr Kolář s Pražským hradem 
nemá žádnou smlouvu a pro to, aby měl volný přístup na Hrad, také není důvod. Stejně tak podle 
prezidenta neexistuje důvod pro to, aby pro něj Hrad zažádal o prověrku. Pavlova rozhovoru se chytla 
novinářka Lenka Zlámalová. „Tak pan prezident Petr Pavel říká, že Petr Kolář nebude mít na Hradě 
žádnou smlouvu, kartičku a tím pádem Hrad nestojí o žádnou jeho bezpečnostní prověrku. Zůstane jen 
jedním z externích poradců,“ napsala Zlámalová na X, načež seznala, že oproti současnému stavu se 
tedy nic nemění. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jaderny-tendr-za-stovky-miliard-Pozor-
sledujme-Kolare-Boj-Zlamalove-nekonci-749948 
 

12. R-Fiala vlastní hned několik bytů. „Nemám se za co stydět“ Odsekl drze a sprostě 
poté, co jeho vláda zničila ekonomiku ČR, okradla nejchudší důchodce a rozkradla 
vše co se jen dalo!                                                                                                                ČR 

30.1.2024 Premiér Petr Fiala (ODS) vlastní společně se svojí manželkou několik bytů. Mimo jiné jeden 
zdědil, do koupě jednoho vložili úspory a na nákup dalšího v roce 2023 si z větší části vzali hypotéku. 
Vlastní také chalupu a garáž. Fiala to v pondělí uvedl na síti X v reakci na dotazy z vydavatelství Mafra. 
Dodal, že každý si může dohledat, že jeho příjmy naprosto odpovídají výdajům. Premiér čelil v minulých 
dnech kritice za to, že v majetkových přiznáních opomněl zmínit, že byl vlastníkem podílu v 
Podnikatelské družstevní záložně (PDZ). Fiala neúmyslnou chybu uznal a přiznání doplnil. Premiér v 
pondělí zveřejnil, že od svatby v roce 1992 žije s manželkou v řadovém rodinném domě její rodiny v 
Brně. V roce 2008 koupili chalupu a v roce 2018 po příbuzných zdědil byt 2+1 v panelovém domě. „To 
nás se ženou přivedlo na myšlenku vložit naše úspory do koupi bytů. Proto jsme v roce 2021 koupili 
jeden byt (2+1) z naspořených prostředků a v roce 2023 další byt (2+1), jehož větší část financujeme 
hypotékou,“ napsal.  
https://cz24.news/fiala-vlastni-hned-nekolik-bytu-nemam-se-za-co-stydet-odsekl-drze-a-sproste-
pote-co-jeho-vlada-znicila-ekonomiku-cr-okradla-nejchudsi-duchodce-a-rozkradla-vse-co-se-
jen-dalo/ 
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13. R-Ivan Korčok – virtuóz v podržtaškování, rychle zapomíná na jeho politické a 
osobnostní kotrmelce…                                                                                                                     SR  

31.1.2024 Ivan Korčok, který se nedávno vyjádřil na adresu potenciálních voličů Petra Pellegriniho jako 
o odpadu, protože tvrdil, že předseda Národní rady a jeho největší soupeř se bude muset pochlapit a 
'aktivovat žumpu,' asi zapomněl, že chce být pokračovatelem čaputovské tradice ve smysl prezidenta 
všech Slováků čili žumpa-nežumpa… Rychle si osvojuje slovník skutečné žumpy, která ho při 
„apolitických“ protestech vynáší do výšin. Korčok nikdy nepatřil ke ztělesnění upřímnosti, vždy 
poskakoval jako šašek, líbal boty mocných a držel tašku komukoli, kdo mu dal ochutnat i ten nejlevnější 
pamlsek, jen ve prospěch rozvoje své kariéry. Nejrenomovanější a nejvytrénovanější podržtaška mezi 
kandidáty na post prezidenta uměl vždy panáčkovat. Jeho škodou však je, že si nikdy moc při svém 
honění ocásku neuvědomil, co štěkal včera. 
https://cz24.news/ivan-korcok-virtuoz-v-podrztaskovani-rychlo-zabuda-na-jeho-politické-a-
osobnostne-kotrmelce/ 

14. R-„Jak v blázinci. Vyrobí levně, prodají do ciziny, draze koupí zpět a stát to 
doplatí.“ Elektřina za Fialy                                                                                                                             ČR  

31.1.2024 Elektřina za Fialy? Stropy na cenu elektřiny, které nasadila Fialova vláda? Jak v blázinci, 
konstatuje podnikatel, exministr vnitra a někdejší šéf Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže (ÚOHS) 
Martin Pecina. „Ta firma to prodá v zahraničí za nějakou cenu, nebude platit žádnou daň z toho přebytku, 
protože to prodá za cenu relativně nízkou. V zahraničí se to přeprodá, zrealizuje na tom brutální zisk a 
ta distribučka to tady koupí od překupníka za nějakou hroznou cenu, bude to prodávat za těch šest kaček, 
a ještě zinkasuje něco od státu. A přitom je to třeba dcera té firmy, co to tady vyrobila,“ sdělil v debatě 
spolku Svatopluk. „Ceny energií se nás dramaticky netýkají, ale týkají se našich zákazníků. Zejména 
společností působících v Česku, které dělají hydrauliku, kompresory, elektrozařízení. Ty mají velké 
problémy,“ popsal Pecina, jenž je generálním ředitelem strojírenské společnosti VAE CONTROLS. 
Varoval před tím, že některé firmy v Česku budou mít velké problémy, protože jejich zákazníci neplatí. 
„Firmy na Ostravsku zanikají na denní bázi. Podívejte na případ Liberty. Firma spěje do insolvence. Ale 
to není jediná firma. Kvůli vysokým cenám energií má problém Třinec,“ dodal Pecina, jenž byl v 
minulosti ministrem vnitra a byl též předsedou ÚOHS. Nyní je mimo jiné také bezpečnostním expertem 
SPD. 
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/ekonomika/-Jak-v-blazinci-Vyrobi-levne-prodaji-do-
ciziny-draze-koupi-zpet-a-stat-to-doplati-Elektrina-za-Fialy-749953 

15. R-Veřejná výzva. Vážná. Babiš přitlačil na Fialu                                              ČR 

31.1.2024 „Ani vlastním penězům Fiala nerozumí, nejen těm státním. Vložil milion do kampeličky, 
kterou pokutovala Česká národní banka a kam bývalý náměstek za ODS přinesl 53 milionů cash. A 
odkud v taškách zmizelo 14 milionů eur, které tam poslala Ukrajina,“ zmínil ve svém nejnovějším videu 
expremiér Andrej Babiš (ANO). A současného předsedu vlády vyzval: „Pane premiére, zveřejněte vaše 
majetkové a daňové přiznání z roku 2011 před vstupem do politiky a každoroční daňové a majetkové 
přiznání od roku 2012 do roku 2022.“ „Pan premiér Fiala je politolog. To, že nerozumí veřejným 
financím, dobře víme. Ale vypadá to, že nerozumí žádným financím. Protože vložil peníze do nějaké 
kampeličky. A teď se člověk nestačí divit. Každý den nějaký titulek. Ta kampelička normálně prala 
peníze. Ukrajinci tam poslali 14 milionů euro a teď je hledají. Někdo je vzal. Někdo je dal do tašek. 
Fialovy záložny poslaly miliony nadaci blízké ODS. Stopy rozvědky ve Fialově záložně. V kauze milion 
na účtu se premiér dostal do podivné namíchané VIP společnosti,“ čte mimo jiné titulky expremiér 
Andrej Babiš. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Verejna-vyzva-Vazna-Babis-pritlacil-na-Fialu-
749967 
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16. R-Soud rozhodl o propuštění Mariána Magáta na svobodu             SR     
 
31.1.2024 Samosoudce Specializovaného trestního soudu (STS) v Pezinku rozhodl o propuštění 
Mariána Magáta z vazby na svobodu. Nahradil ji písemným slibem a dohledem probačního a 
mediačního úředníka. Rozhodnutí není pravomocné, prokurátor podal stížnost, obžalovaný proto 
zůstává až do rozhodnutí Nejvyššího soudu SR ve vazbě. „Samosoudce Specializovaného trestního 
soudu propustil obžalovaného M. M. z vazby na svobodu a vazbu nahradil písemným slibem 
obžalovaného, jakož i dohledem probačního a mediačního úředníka. Samosoudce uložil obžalovanému 
i přiměřená omezení a povinnosti,“ uvedla mluvčí STS Katarína Kudjáková. Samosoudce mu uložil i 
další omezení a povinnosti. povinnost oznámit policistovi, prokurátorovi nebo soudu, který vede řízení, 
každou změnu místa pobytu. Také mu zakázal vykonávat činnost, při které došlo ke spáchání „trestného 
činu“. Marián M. nesmí sám nebo prostřednictvím jiných osob zveřejňovat nebo sdílet na internetu – 
sociálních sítích jakékoli příspěvky, videa, komentáře nebo články, ani se podílet na výrobě zvukových, 
obrazových a obrazově-zvukových záznamů včetně poskytování rozhovorů a vyjádření o probíhajícím 
trestním řízení. Nemůže se účastnit demonstrací a musí se pravidelně dostavit k probačnímu a 
mediačnímu úředníkovi. 
https://zemavek.sk/sud-rozhodol-o-prepusteni-mariana-magata-na-slobodu/ 
                      

17. R-Pellegrini, Korčok či Harabin? Podle odborníků může karty v boji o palác 
zamíchat i Matovič                                                                                                                       SR  

1.2.2024 Koaliční vládě a opozičním celonárodním protestům se zatím docela úspěšně daří potlačovat 
do pozadí bezpochyby důležité téma. Jsou jí prezidentské volby, jejichž první kolo se nezadržitelně blíží. 
Současný předseda parlamentu Peter Pellegrini ho prohlásil na sobotu 23. března. Možní uchazeči o 
nejvyšší post ve státě museli své kandidátky předat do půlnoci 30. ledna. Doslova v hodině dvanácté tak 
učinilo hnutí Slovensko, které překvapivě nominovalo svého šéfa Igora Matoviče, ale podpořilo i 
historika Patrika Dubovského. Obecně však lze říci, že i přes tyto kandidáty mají volby již nyní jasných 
favoritů. Mezi nejžhavější adepty na post prezidenta patří diplomat Ivan Korčok a šéf strany Hlasu Peter 
Pellegrini. Jsou však ve hře i jiní kandidáti, kteří mohou překvapit a ohromit voliče v rámci své 
kampaně? Politologové se víceméně domnívají, že z aktuální nabídky známých uchazečů o státnickou 
funkci ani moc ne. „Myslím si, že o překvapení nepůjde. Ve hře jsou dva hlavní kandidáti, a tak to zřejmě 
zůstane až do druhého kola. Zatím se neobjevila nějaká výraznější tvář, která by byla schopna strhnout 
na sebe pozornost. Část společnosti je pořádně rozzlobená na to, aby si nechala ujít příležitost ukázat 
této vládní koalici, co si myslí o její politice,“ říká politolog Radoslav Štefančík. 
https://plus7dni.pluska.sk/domov/pellegrini-korcok-kubis-harabin-odbornici-maju-
prezidentskych-volbach-jasnych-favoritov 
 
 

18. R-Bartoš opět za blbce. Pád přijímaček na střední: Minulost dohnala ministra    
ČR  

1.2.2024 Ivan Bartoš a další, kteří zodpovídají za digitalizaci státu, opět za blbce? Zdá se, že ano. Týden 
od pádu systému elektronických občanek se tentokrát nerozběhly elektronické přihlášky k přijímačkám 
na střední školy. Komicky nyní vyznívá grafika již dříve vydaná Pirátskou stranou, že díky elektronizaci 
přihlášek lze jejich podání odložit na později. Rodiče žáků dnes kypí vzteky. „Oni fakt nezvládnou ani 
psí boudu,“ ulevil si jeden na adresu vlády. Ministr Bartoš tvrdí, že spuštění systému se jen odkládá „o 
den“. Pravděpodobně jediným webem, který se zabývá problematikou přihlášek na střední školy a není 
na něm žádná zmínka o tom, že systém přihlášek nefunguje, je www.cermat.cz , tedy web společnosti, 
která to celé měla na starosti. „Od 1. února 2024 bude pro veřejnost spuštěn systém DiPSy pro podávání 
přihlášek na střední školy pro školní rok 2023/2024,“ stojí stále na zmíněných stránkách, kde není ani 
stopa po tom, že by se s přihláškou vyskytly nějaké problémy. „Uchazeči a jejich rodiče mohou přihlášky 
podávat do 20. února. Přihlášku lze poprvé podat zcela on-line s využitím identity občana či jiné národní 
identifikační autority.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Bartos-opet-za-blbce-Pad-prijimacek-na-stredni-
Minulost-dohnala-ministra-750030 
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19. R-Zatýkání na protivládní demonstraci: Popelka na stará kolena politickým 
vězněm jako za mlada?                                                                                                              ČR  

 
1.2.2024 Zdeněk Koudelka ukazuje na případu včerejšího zatčení Jaroslava Popelky při demonstraci 
před úřadem vlády, že Fialův režim – alespoň pokud jde o represe proti politickým odpůrcům – se již 
nedá rozeznat od Jakešova a Husákova. Policie na demonstraci proti vládě Petra Fialy 31. 1. 2024 u 
Úřadu vlády v Praze zadržela aktivistu Slávka Popelku. Hrozí mu vězení, protože za jiné protivládní 
vystoupení byl odsouzen k trestu odnětí svobody podmíněně odloženým a byl mu zakázán pobyt v Praze. 
Jaroslava Popelku jsem poprvé zaregistroval jako student pomaturitního studia na Střední škole sociální 
právní v Brně v roce 1988, kdy na chodbě školy rozházel protivládní letáčky. Neudělal to anonymně, 
ale uvedl na nich své jméno. To jsem ocenil jako statečný čin.  
https://protiproud.info/politika/7718-zatykani-na-protivladni-demonstraci-popelka-na-stara-
kolena-politickym-veznem-jako-za-mlada-podminka-za-protest-proti-ukrajinske-vlajce-na-
narodnim-muzeu-v-praze-se-ho-vlada-boji-pavel-a-fiala-jako-husak-a-jakes.htm 
 

20. R- „Nic nevylezlo. Až na blbé kecy Rakušana.“ Topolánek na ČT. Kopnul si. A ne 
jenom jednou                                                                                                                            ČR  

 
2.2.2024 Vláda ve středu rozhodla o výrazné změně v tendru na dostavbu nového jaderného bloku 
Dukovan, chce až čtyři nové velké jaderné reaktory a žádá uchazeče o závazné nabídky. Opozice mluví 
v souvislosti s financováním dostavby o nutnosti řešit vlastnickou strukturu energetické společnosti 
ČEZ. O tom, zda by mělo dojít k zestátnění ČEZu, potažmo vyčlenění výroby, hovořil v Událostech, 
komentářích předseda výkonné rady Teplárenského sdružení a někdejší předseda vlády Mirek 
Topolánek. Nové čtyři bloky jsou podle něj nutností a v tomto směru nešetřil chválou, že vláda vše dobře 
tajila do poslední chvíle. Kolik jaderných bloků má Česko stavět? „Ty čtyři bloky jsou v pořádku, ukáže 
vývoj, proto si všichni v těch odpovědích nechávají velkou rezervu. Trochu se kolem toho točí, ale ta 
míra nejistoty z hlediska spotřeby a podílu výroby elektrické energie ve spotřebě primárních energií tou 
mírou dekarbonizace, mírou elektromobility, bude narůstat daleko rychleji, budeme tedy potřebovat více 
elektřiny, potřebujeme stabilní zdroje,“ pokračoval. Vláda vyzve francouzskou společnost EDF a 
korejskou KHNP, které se ucházejí o stavbu jaderného bloku v Dukovanech, k předložení závazných 
nabídek ke stavbě až čtyř nových reaktorů. V soutěži naopak nebude pokračovat severoamerický 
Westinghouse, jehož nabídka nesplnila podmínky. 
h ps://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nic-nevylezlo-Az-na-blbe-kecy-Rakusana-
Topolanek-na-CT-Kopnul-si-A-ne-jenom-jednou-750084 
 
 

21. R- „To nemůže být náhoda.“ Moravcovi odchází diváci. A hodně. Už se o tom 
mluví…                                                                                                                                 ČR 

 
2.2.2024 O milion a půl diváků za posledních pět měsíců přišel ve srovnání se stejným obdobím před 
rokem pořad Otázky Václava Moravce. „Pořad Otázky Václava Moravce ztratil důvěryhodnost už dříve, 
stejně jako jejich hlavní aktér, jehož charisma odvál čas,“ říká pro ParlamentníListy.cz bývalý ředitel 
Slovenské televize Radim Hreha. „Ani se těm číslům poklesu sledovanosti nedivím. Lidé nejsou slepí. 
Zbyla nudná rutina. Pokud jsou Otázky Václava Moravce jednou z vlajkových lodí české televizní 
publicistiky, je to s Českou televizí dost špatné,“ přidává se bývalý místopředseda RRTV Petr Štěpánek. 
Potápějící se loď začíná připomínat pořad, jehož první díl odvysílala Česká televize už před dávnými 
dvaceti lety. V neděli v poledne totiž před televizní obrazovky usedá čím dál méně diváků, aby si 
následující hodinu užili moderátora Václava Moravce a jeho pečlivě vybrané hosty v pravidelném 
diskusním pořadu.  
https://www.parlamentnilis ty.cz/arena/monitor/-To-nemuze-byt-nahoda-Moravcovi-odchazi-
divaci-A-hodne-Uz-se-o-tom-mluvi-750082 
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22. G-Guvernéři 25 států USA se postavili proti Washingtonu                             USA  

27.1.2024 Republikánští guvernéři 25 států obvinili současnou administrativu amerického prezidenta 
Joea Bidena z neochoty chránit americkou hranici a bojovat proti nelegální migraci. Uvádí to prohlášení 
guvernérů zveřejněné ve čtvrtek. „Prezident Biden a jeho administrativa nechali Američany a zemi zcela 
zranitelné vůči bezprecedentnímu nárůstu nelegálních migrantů překračujících jižní hranici. Namísto 
dodržování zákonů a ochrany hranic Bidenova administrativa útočí a žaluje Texas za akce na ochranu 
amerických občanů před historickou úrovní nelegálního přistěhovalectví, smrtelných drog a teroristů 
vstupujících do Spojených států.“ - uvádí prohlášení. Guvernéři rovněž podpořili kroky státních orgánů 
Texasu, které hodlají samostatně chránit úsek americko-mexické hranice před invazí nelegálních 
migrantů, pokud federální úřady USA tento úkol nezvládnou. Již dříve také bývalý americký prezident 
Donald Trump oznámil svou podporu texaskému guvernérovi Gregu Abbottovi. 
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/guverneri-25-statu-usa-se-postavili-proti-washingtonu 
 
 

23. G-Traktory na cestě do centrály politických partají                             NĚMECKO  

27.1.2024 Protesty proti zvyšování daní pro zemědělce neutichají. Do Berlína dnes přijíždí řada 
zemědělců na shromáždění z jihu, východu a západu. Od 11 hodin se nejprve vydají k sídlům stran SPD, 
Zelených a FDP, aby dali najevo svou nespokojenost. Tam budou pořádat shromáždění. Vzpoura 
zemědělců se vrací i v dalších spolkových zemích. V Rostocku se v současné době pořádá také 
traktoristické shromáždění. A v Dolním Sasku organizují zemědělci "den mostů", během kterého budou 
protestovat na estakádách. V poledne se v hlavním městě sjednotí pod heslem "Příliš mnoho je příliš 
mnoho!" ke společnému pochodu do vládního obvodu. Požadují, aby nebylo schváleno plánované 
zvýšení daně na zemědělskou naftu. Spolkový sněm má o této otázce hlasovat příští týden. Vládní strany 
zatím prohlašují, že se plánu budou držet. Tentokrát jsou to především zemědělci z berlínského regionu, 
kteří v hlavním městě pořádají přehlídku traktorů. Svolal ho Braniborský svaz zemědělců, který 
očekává, že až 150 traktorů zablokuje sídlo strany a oblast kolem Friedrichstrasse a Wilhelmstrasse v 
Berlíně-Mitte. "Na spolkové úrovni se musíme vrátit na začátek, tj. ke stavu před debatou o zemědělské 
naftě," řekl Henrik Wendorff, předseda zemského svazu zemědělců. "Než začneme hovořit o 
budoucnosti zemědělské nafty, je třeba vyřešit předchozí selhání zemědělské politiky." Od vlády se 
konečně očekává "konkrétní nabídka dialogu". 
https://jungefreiheit.de/politik/deutschland/2024/traktoren-auf-dem-weg-zu-den-ampel-
parteizentralen/ 
 

24. G-Analýza studie Hammer ostře kritizuje mRNA vakcíny Covid  
GLOBÁLNÍ SVĚT 

27.1.2024 Naše znalosti o vakcínách COVID-19 a jejich vlivu na zdraví a úmrtnost se od prvních 
očkovacích kampaní značně vyvinuly. Zveřejněné zprávy z původních randomizovaných studií fáze 3 
dospěly k závěru, že vakcíny COVID-19 mRNA mohou významně snížit příznaky COVID-19. Mezitím 
se objevily problémy s metodami, prováděním a podáváním zpráv o těchto klíčových studiích. Opětovná 
analýza údajů ze studie společnosti Pfizer zjistila statisticky významné zvýšení závažných nežádoucích 
příhod (SAE) ve skupině, která dostala vakcínu.  Po vydání povolení k mimořádnému použití (EUA) 
byly zjištěny četné SAE, včetně úmrtí, rakoviny, srdečních příhod a různých autoimunitních, 
hematologických, reprodukčních a neurologických poruch. Kromě toho tyto přípravky nikdy neprošly 
odpovídajícím bezpečnostním a toxikologickým testováním podle dříve zavedených vědeckých 
standardů. Dalšími hlavními tématy tohoto přehledu literatury jsou publikované analýzy závažných 
poškození u lidí, otázky kontroly kvality a nečistoty související s procesem, mechanismy, které jsou 
základem nežádoucích účinků, imunologický základ neúčinnosti vakcín a znepokojivé trendy úmrtnosti 
založené na údajích z registračních studií. 
https://report24.news/hammer-studienanalyse-uebt-scharfe-kritik-an-covid-mrna-impfstoffen/ 
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25. G-Máme tu konflikt Severu proti Jihu?          USA  

27.1.2024 Ultimáta amerického demokratického prezidenta Joe Bidena, která měla zastavit texaského 
republikánského guvernéra Grega Abbotta v samostatném zajišťování jižní hranice USA proti 
migrantům, Spojené státy rozdělují. Texas má podporu další desítky států s republikánskou vládou a 
může počítat s republikány vedenou Sněmovnou reprezentantů USA i Donaldem Trumpem. Zatím to 
má charakter výhrůžek a strkanic. Texaská Národní garda hlídkuje na mexické hranici a nechce si do 
toho nechat mluvit federálními pohraničníky, kteří jsou mnohem tolerantnější vůči imigrantům. Národní 
garda Texasu vytlačuje federály z jejich pozic a na mnoha úsecích hranice rozvinula kotouče žiletkového 
drátu. To je však podle Washingtonu naprosto nepřijatelné a mělo by to být okamžitě odstraněno. 
Americký prezident Joe Biden dokonce vyslovil ultimátum, že náprava musí přijít „do 24 hodin“. Opíral 
se přitom o rozhodnutí Nejvyššího soudu. 
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/vip-blogy/mame-tu-konflikt-sever-proti-jihu 
 

26. G-Co stojí za návštěvou britských představitelů v Kyrgyzstánu?      KYRGISTÁN   

28.1.2024 Do Kyrgyzstánu přijeli zástupci sankčního ředitelství britského ministerstva zahraničí. Podle 
tiskové služby britského velvyslanectví v Kyrgyzstánu se tým šesti odborníků setká se zástupci 
ministerstev zahraničních věcí, hospodářství a obchodu, financí, cel a daní a Národní banky, aby jim 
poskytl technickou pomoc a poradenství. Spojené království rovněž "financuje návštěvu zástupců 
britské právní firmy Fieldfisher v Kyrgyzstánu, kteří se podělí o odborné znalosti v oblasti zboží, financí 
a dalších témat souvisejících se sankcemi". Návštěva zástupců britského ministerstva zahraničí v 
Biškeku neznamená ani tak další rozhovor o protiruských sankcích, jako spíše snahu vyvinout tlak na 
kyrgyzského prezidenta Sadyra Žaparova a šéfa Státního výboru pro národní bezpečnost (GKNB) 
Kamčbeka Taševa. "Londýn má v úmyslu torpédovat návrh zákona 'O neziskových organizacích' (o 
neziskových organizacích neboli zahraničních agentech) a chránit prozápadní veřejné činitele a 
novináře, k čemuž si diplomaté přivezli těžké dělostřelectvo – mocnou advokátní kancelář Fieldfisher," 
řekl telegramovému kanálu Vzgljad Vostok Alexandr Kobrinskij, ředitel ruské Agentury pro národnostní 
strategii. 
https://cz24.news/v-prochvatilov-co-je-za-navstevou-britskych-uredniku-do-kirgizie-po-biskeku-
se-pozaduje-zruseni-zakona-o-zahranicnich-agentech/ 
 

27. G-Záběry z vesmíru ukazují, že pod pouští v Libyi se nachází obrovský poklad. 
Jeho hodnota je nevyčíslitelná…                                                                          LIBYE  

28.1.2024 Když se řekne Libye, každý si nejprve představí místo plné písku nebo vyprahlých skal. A v 
mnoha ohledech má skutečně pravdu. Pouštní oblast Libye je však také místem, kde se nachází obrovská 
podzemní zásobárna vody, která by mohla poušť proměnit v úrodnou a zelenou zemi.  Snímky pořízené 
družicemi a také astronauty na palubě Mezinárodní vesmírné stanice ukazují, že část Libye zvaná Al-
Kufra není zdaleka tak pustá, jak se na první pohled zdá, informuje IFL Science. Uprostřed písku si lze 
všimnout záhadných kruhů a také zelených skvrn.  Ty jsou viditelným důkazem toho, že pod 
nehostinným pískem je spousta vody. Libye o tomto pokladu ví již desítky let a bývalý diktátor 
Muammar Kaddáfí zahájil velkolepý projekt vodovodů, které odtud rozvádějí vodu po celé zemi 
prostřednictvím rozsáhlé sítě podzemních potrubí. Tento projekt je považován za největší ve své 
kategorii, a přestože není zcela dokončen, jedná se o mimořádný počin, který rozvádí vodu do hlavního 
města Tripolisu i do dalších měst na pobřeží Středozemního moře. Po svržení Kaddáfího režimu však 
další výstavba projektu zamrzla. 
https://www.interez.sk/zabery-z-vesmiru-ukazuju-ze-pod-pustou-v-libyi-sa-nachadza-obrovsky-
poklad-ma-nevycislitelnu-hodnotu/ 
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28. G- „Obléhání Paříže“: Farmáři zavřeli vstupy do francouzského hlavního města 
na protest proti zelené agendě…                                                                    FRANCIE  

29.1.2024 Tisíce zemědělců v pondělí zahájily "obléhání Paříže" a koordinovaně se pokusily zablokovat 
vjezdy do francouzského hlavního města na protest proti globalistické ekologické politice, která podle 
nich ničí jejich schopnost podnikat. V eskalaci nejnovějšího příkladu lidových povstání, které začaly 
definovat působení prezidenta Macrona v úřadu, se zemědělci v pondělí po týdnu podobných protestů 
po celé zemi sjeli na traktorech, aby uzavřeli hlavní dálnice vedoucí do Paříže. Podle deníku Le Figaro 
zemědělci úspěšně provedli blokády na osmi hlavních dálnicích, přičemž traktory se seřadily na desítky 
kilometrů kolem obchvatu obklopujícího Paříž. Celkem bylo v pondělí demonstracemi zasaženo 16 
dálnic a 30 správních obvodů v okolí města, zatímco na nejméně 40 dalších místech po celé zemi 
pokračovaly samostatné vzpoury zemědělců. 
https://www.breitbart.com/europe/2024/01/29/siege-of-paris-farmers-shut-down-major-roads-to-
french-capital-in-protest-against-green-agenda/ 
 

29. G-Soros financuje demokraty v Texasu…                                                           USA                  

29.1.2024 Finančník stojí za nejméně pěti levicovými skupinami, které se snaží v prezidentských 
volbách v USA v roce 2024 přetáhnout republikánskou baštu Texas ve prospěch demokratů, vyplývá ze 
záznamů o financování státních kampaní, které prověřila digitální televize Fox News. Soros podle Foxu 
přispěl síti politických akčních výborů (PAC) ve státě částkou přes 3 miliony dolarů. Je jediným zdrojem 
financování jednoho z nich, Texas Majority PAC, kterému loni věnoval spolu se svým Democracy PAC 
II celkem 2,25 milionu dolarů.  Ačkoli se tato skupina loni nijak veřejně neprojevovala, místní média 
začátkem tohoto měsíce informovala, že ji založili bývalí zaměstnanci neúspěšné guvernérské kampaně 
demokrata Beto O'Rourkea. Volební úsilí tohoto bývalého kongresmana, který chtěl v roce 2018 sesadit 
republikánského senátora Teda Cruze a poté v roce 2022 nahradit současného republikánského 
guvernéra Grega Abbotta, vyšumělo do ztracena, přestože se podařilo dosáhnout rekordů ve 
shromažďování finančních prostředků pro stát. Zástupce Texas Majority PAC řekl listu Texas Tribune, 
že dary měly organizaci pomoci mobilizovat voliče "v dosud nevídaném měřítku, rok, co rok v klíčových 
regionech našeho státu". Pokud jde o finance, skupina teprve začíná, uvedla v prohlášení zástupkyně 
výkonného ředitele Katherine Fischerová a zdůraznila, že "k tomu potřebujeme další miliony dolarů a 
stovky zaměstnanců na plný úvazek". 
https://thepeoplesvoice.tv/soros-is-funding-the-democrats-push-in-texas/ 
 

30. G-Obrovská armáda. Rusko může s Texasem udělat to, co USA s Ukrajinou!     
USA/RUSKO  

29.1.2024 Novinář Bowes: Rusko a Čína by mohly v Texasu nastolit loutkový režim. Rusko a Čína by 
teoreticky mohly ve vztahu k americkému státu Texas zopakovat to, co Spojené státy udělaly ve vztahu 
k Ukrajině, vyjádřil tento názor irský novinář Chey Bowes na své stránce na sociální síti X. "Představte 
si, že by se Rusko a Čína rozhodly financovat Hnutí za svobodu v Texasu. Pak svrhnout demokraticky 
zvoleného guvernéra a nainstalovat loutkový režim. Pak vytvořit obrovskou armádu, která by útočila na 
každého, kdo nesouhlasí s USA nebo je podporuje. Zakázat volby, zakázat opozici, zakázat nesouhlasná 
média." Zní vám to povědomě?" - Bowes napsal. Bývalý důstojník amerických zpravodajských služeb 
Scott Ritter již dříve uvedl, že Spojené státy se nikdy nesmíří s tím, co si dovolí Rusko, tedy s 
rozšiřováním NATO a využíváním Ukrajiny proti němu. Kdyby se někdo pokusil zabrat Kalifornii nebo 
Texas, Spojené státy by to podle něj nikdy nedovolily a začaly by válku. Americká administrativa vedená 
prezidentem Joem Bidenem je v konfliktu s texaskými úřady kvůli opatřením na zabezpečení hranic. 
Texaské úřady trvají na tom, že hranice není řádně zajištěna, což umožňuje rekordnímu počtu 
nelegálních přistěhovalců vstoupit do Spojených států.  
https://cz24.news/obrovska-armada-rusko-moze-s-texasom-urobit-to-co-usa-s-ukrajinou/ 
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31. G-Texas: Deep State se třese, možná občanská válka                             FRANCIE  

30.1.2024 Pohraniční hlídka Spojených států amerických (USBP) a Texaská národní garda se přetahují 
o ochranu hranic, kterou texaský guvernér Greg Abbott z Republikánské strany nechce svěřit do rukou 
laxního imigračního politika Joea Bidena. Boj mezi Texasem a federální vládou o kontrolu americko-
mexické hranice se vyostřil poté, co guvernér státu Greg Abbott oznámil, že se vzepře Bidenově 
administrativě a Nejvyššímu soudu USA a nařídí instalaci ještě většího množství ostnatého drátu, který 
má odradit imigranty. Epicentrem sporu je Shelby Park v malém texaském městě Eagle Pass, 230 km 
jihozápadně od San Antonia. Město a jeho park obklopuje řeka Rio Grande, která vyznačuje hranici. 
Úkolem stráží USBP je hlídat hranici. Začátkem tohoto měsíce však Texas povolil Národní gardě, aby 
převzala kontrolu nad parkem na břehu řeky. Za normálních okolností se jednalo o zelenou plochu s 
golfovým hřištěm a baseballovým hřištěm, ale nyní ji Národní garda v podstatě militarizovala. 
https://www.medias-presse.info/texas-deep-state-guerre-civile/185560/ 
 
 

32. G-Cenzura jako model vládnutí představený v Davosu                   ŠVÝCARSKO  

30.1.2024 V Davosu představitelé Nového světového řádu oznámili novou éru cenzury toho, co nazývají 
"dezinformacemi". Jedním ze závěrů, k nimž dospěli zastánci Nového světového řádu na svém 
nedávném zasedání na Světovém ekonomickém fóru v Davosu, bylo, že musí bojovat proti tomu, co 
nazývají "dezinformacemi". Jinými slovy, chtějí učinit přítrž informacím a názorům, které kritizují jejich 
teze o tématech, jako jsou potraty, genderová ideologie, suverenita národů, minulé a budoucí pandemie 
atd. V reakci na rostoucí skepsi veřejnosti vůči globalistické agendě označilo davoské fórum letošní 
zasedání jako "obnovení důvěry". V průběhu celé akce několik řečníků opakovalo, že to, co považují za 
"dezinformace", podkopává důvěru v mezinárodní instituce a že světoví lídři mají morální povinnost 
proti tomu bojovat. Tirana Hassanová, výkonná ředitelka organizace Human Rights Watch, spojila 
současné "klima dezinformací" s autoritářstvím. Tirana Hassanová uvedla, že "varovné signály 
[autoritářství] se objevují... s pojmy jako ochrana rodinných hodnot nebo ochrana našich tradic" a že by 
jim veřejnost měla věnovat zvláštní pozornost. "Bývají sobecké, manipulativní a téměř vždy ubližují 
lidem a omezují lidská práva." Hassan dodal: "Dalším příkladem je situace, kdy jsou napadána práva 
žen.… vlády říkají ženám... zda mohou být těhotné, nebo ne.… na Floridě cenzura ve školství, kde je 
studentům zakázáno učit se o sexuální a genderové identitě." 
https://www.medias-presse.info/la-censure-comme-modele-de-gouvernance-presente-a-
davos/185541/ 
 
 

33. G-Ve Francii probíhá mediálně neviditelná revoluce…                        FRANCIE  

30.1.2024 Za ohlušujícího ticha velkých médií probíhají změny po celém světě. USA je na pokraji 
občanské války mezi globalisty a pravými Američany. Ukrajina je už jen krůček od zhroucení 
fašistického režimu. Blízký východ je jak soudek se střelným prachem a s hořící zápalnou šňůrou a 
nevíme dne ani hodiny, kdy tam vypukne válka a americké i izraelské síly budou rozdrceny. V Africe se 
jedna země za druhou osvobozuje od nadvlády kolonialistů a přidávají se tak či onak k uskupení BRICS. 
A ve Francii se rozjíždí skutečná vzpoura. Jak už ale víme, tak „velká média“ je dnes v podstatě 
synonymem pro „korporátně-fašistický nástroj propagandy“, takže tam je vše zmíněné skoro neviditelné 
a dál se tam probírají témata jako jsou “drzí dezinformátoři šířící pravdu”, skvělá rozhodnutí 
zfetovaných byrokratů EU, drtivě vítězící Ukrajina, extrémně účinné “protiruské” sankce, spravedlivá 
genocida palestinských dětí apod. Francouzští farmáři, kteří už mají plné zuby Macrona a všech 
ostatních loutek globalistických banksterů ve vedení země, v těchto dnech zacházejí ještě dál, než s 
dřívějším hnutím “žlutých vest”. Francie je totiž na pokraji totálního kolapsu ve všech oblastech. 
Globalisté zničili pomocí masové migrace sounáležitost francouzského národa.  
https://bornova.pub/2024/ve-francii-probiha-medialne-neviditelna-revoluce/ 
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34. G-Írán vyhrožuje, že „rozhodně odpoví“ na jakýkoli útok USA, zatímco Biden 
zvažuje reakci na útok v Jordánsku                                                                        IRÁN/USA  

31.1.2024 Írán ve středu pohrozil "rozhodnou odpovědí" na jakýkoli americký útok na islámskou 
republiku poté, co prezident Joe Biden spojil Teherán se zabitím tří amerických vojáků na vojenské 
základně v Jordánsku. Spojené státy signalizovaly, že se připravují na odvetné údery na Středním 
východě v důsledku nedělního útoku dronu, při němž bylo zraněno také nejméně 40 vojáků na utajované 
základně Tower 22 na severovýchodě Jordánska, která je klíčová pro americkou přítomnost v sousední 
Sýrii. Přetrvávají však obavy, že případné další americké údery by mohly ještě více rozjitřit situaci v 
regionu, který je již nyní rozbouřen pokračující válkou Izraele proti Hamásu v pásmu Gazy a 
pokračujícími útoky jemenských povstalců Hútíů na lodní dopravu v Rudém moři. 
https://www.washingtontimes.com/news/2024/jan/31/iran-threatens-to-decisively-respond-to-
any-strike/ 
 

35. G-Bývalý pákistánský premiér Imran Chán byl potřetí odsouzen ke 14 letům 
vězení                      PÁKISTÁN  

31.1.2024 Bývalý pákistánský premiér Imran Chán a jeho manželka byli ve středu odsouzeni každý ke 
14 letům vězení za korupci, uvedl jeho právník a vězeňští úředníci, den poté, co jiný zvláštní soud 
usvědčil Chána z vyzrazení státního tajemství a udělil mu desetiletý trest. Poslední odsouzení a rozsudek 
byly již třetími Chánovými tresty od roku 2022, kdy byl odstaven od moci, a přišly před pákistánskými 
parlamentními volbami, které se konají 8. února. Tresty budou vykonány souběžně. Chán a jeho 
manželka byli v posledním případu úplatkářství obviněni z toho, že si v době, kdy byl u moci, 
ponechávali a prodávali státní dary. V Pákistánu je vládním představitelům povoleno takové dary 
nakupovat, ale obvykle se pak neprodávají. Pokud se tak stane, musí jednotlivci výdělek přiznat jako 
příjem. Obžaloba uvedla, že Chán po prodeji darů, které obdržel od zahraničních hodnostářů a hlav států, 
své příjmy řádně nepřiznal. 
https://www.washingtontimes.com/news/2024/jan/31/ex-pakistani-prime-minister-imran-khan-
gets-14-yea/ 
 

36. G-Vyšetřování COVID: Nicola Sturgeon přiznává „velkou část“ svých přání, aby 
nebyla první ministryní, když pandemie vypukla                                              ANGLIE  

31.1.20224 Nicola Sturgeonová bojovala se slzami, když při vyšetřování britského programu COVID-
19 řekla, že by si "z velké části" přála, aby nebyla první ministryní Skotska, když pandemie udeřila. 
Paní Sturgeonová řekla Jamiemu Dawsonovi KC, poradci vyšetřování, že si myslí, že Boris Johnson byl 
"špatnou osobou" pro funkci premiéra. Na otázku, zda si o sobě myslí, že je "přesně tou správnou první 
ministryní pro tuto funkci", odpověděla paní Sturgeonová plačtivě: "Ne, takhle bych o tom vůbec 
neuvažovala. "Byla jsem první ministryní, když udeřila pandemie. Velká část mého já si přeje, abych jí 
nebyla. "Ale byla jsem a chtěla jsem být co nejlepším prvním ministrem, jakým jsem v tomto období 
mohla být. Je na jiných, aby posoudili, do jaké míry se mi to podařilo." Bývalý skotský první ministr 
vypovídá v rámci vyšetřování COVID, které zkoumá reakci decentralizované správy na pandemii. 
Pamela Thomasová přišla během pandemie o bratra Jamese Camerona. Paní Thomasová, členka skotské 
skupiny Covid Bereaved, uvedla, že problematice zpráv v aplikaci WhatsApp se věnuje příliš mnoho 
času: "Nemyslím si, že jsou schopni skutečně říkat pravdu nebo být transparentní." "Pokud mají moji 
advokáti nebo vyšetřování k dispozici nějaké nástroje, pokud jde o jakoukoli trestnou činnost, která se 
odehrála, byla bych ráda, aby je všechny využili." 
https://news.sky.com/story/covid-inquiry-nicola-sturgeon-admits-whatsapp-use-too-common-
but-says-covid-decisions-not-made-over-app-13060609 
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37. G-Texaský pohraniční konflikt: Programovaná občanská válka, stanné právo? 
Pozastaveny prezidentské volby v listopadu 2024 v USA?                               USA 

31.1.2024 Každý ví, že je antiglobalistickým slonem v místnosti globalistické kabaly. Možná, že 
odpověď na tuto otázku byla připravena na zasedání za zavřenými dveřmi – a odvíjí se poměrně rychle, 
jak sledujeme dění na texasko-mexické hranici. Připravuje se falešná vlajka? Pokud budeme věřit 
mainstreamovým médiím, "republikánský" guvernér Texasu Greg Abbott vyslal státní národní gardu na 
obranu texaské 2 000 km dlouhé hranice s Mexikem. Opravdu to udělal? Pravděpodobně ne. Vyslal svou 
Národní gardu pouze k obraně oficiálního hraničního přechodu v Eagle Pass a možná jednoho nebo 
dvou dalších podél 2 000 km dlouhé hranice. Příliv nelegálních Mexičanů do Texasu není novinkou. 
Abbott mohl s ochranou hranic začít už v roce 2021, kdy byl zaznamenán rekordní příliv nelegálních 
středoamerických přistěhovalců (nejen Mexičanů) do USA přes Texas. Tento rekord byl překonán v roce 
2023, kdy do Texasu přišlo až 2,5 milionu nelegálních přistěhovalců (oficiální statistiky). Viz tento 
článek. Neoficiální údaje se uvádějí až 6 milionů. 
https://www.globalresearch.ca/texas-us-border-conflict-programmed-civil-war-martial-
law-suspended-november-2024-us-presidential-elections/5848138 
 

38. G-Orbán kapituloval, EU se jednomyslně shodla na pomoci Ukrajině!!!   
EU/UKRAJINA  

1.2.2024 „Máme dohodu! Všech 27 lídrů se dohodlo na dodatečném podpůrném balíčku pro Ukrajinu 
ve výši 50 miliard eur v rámci rozpočtu EU. To zajišťuje stálé, dlouhodobé a předvídatelné financování 
Ukrajiny. EU přebírá vedení a odpovědnost při podpoře Ukrajiny; víme, co je v sázce,“ napsal na sociální 
síti X šéf Evropské rady Charles Michel. Posledním evropským lídrem, který schválení této pomoci 
blokoval, zůstával maďarský premiér Viktor Orbán. Zpráva přitom přišla jen pár minut poté, co v 
Bruselu začal mimořádný summit EU o této otázce. PS: Nedivme se, z uniklých dokumentů je jasné, že 
se celá EU chystala zlikvidovat maďarskou ekonomiku, pokud Orbán necouvne, a nikdo z ostatních 
států (ani Slovensko), ho v tomto boji nepodpořil. Orbán, byl donucen couvnout v zájmu občanů své 
země – takto funguje EU – buď budeš držet hubu a krok, nebo budeš potrestán – žádnou demokracii v 
tom nehledejte. 
https://www.czechfreepress.cz/evropa/orban-kapituloval-eu-se-jednomyslne-shodla-na-pomoci-
ukrajine.html 

39. G-Směrem k novému mezinárodnímu měnovému systému    GLOBÁLNÍ SVĚT 

1.2.2024 Tento poměrně dlouhý úvod považujeme za nezbytný k pochopení toho, jak jsme se dostali 
tam, kde jsme dnes; k pochopení dlouhodobého plánu Západu (USA) ovládnout světovou ekonomiku 
svou měnou, americkým dolarem, k němuž se před 23 lety přidal bratranec amerického dolaru, euro, se 
stejným "nulovým" základem. Současný mezinárodní měnový systém (MMS) vytvořený Západem 
(USA) je od počátku, kdy byl vytvořen takzvaným zákonem o federálních rezervách (FRA), který 23. 
prosince 1913 podepsal americký prezident Woodrow Wilson, stižen nespravedlností. FRA údajně 
poskytl vládě USA prostředky ke kontrole inflace, a především přinesl internacionalizaci amerického 
dolaru jako světové měny. To znamená, že americký dolar mohl být používán na mezinárodní úrovni 
jako obchodní měna, čímž se de facto stal mezinárodní rezervní měnou. Jako takový byl stále častěji 
používán zeměmi po celém světě jako hlavní rezervní měna, což umožňovalo nebo "nutilo" Washington 
zvyšovat jejich peněžní zásobu. V roce 1834 stanovily Spojené státy cenu zlata na 20,67 dolaru za unci, 
kde zůstala až do roku 1933. Další významné země se ke zlatému standardu připojily v 70. letech 19. 
století. Období od roku 1880 do roku 1914 je známé jako klasický zlatý standard 
https://www.globalresearch.ca/towards-new-international-monetary-system/5848233 
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40. G- „Ještě zemřít neměli.“ Hodně zlá zjištění o vakcínách. Přesto se nic nedělá…    

 GLOBÁLNÍ SVĚT 

1.2.2024 Ve více zemích světa dochází v posledních dvou letech k nárůstu počtu úmrtí lidí v mladším a 
středním věku. Ve Velké Británii se podezřele zvýšil počet úmrtí lidí ve věku 40 až 44 let. Analýza z 
Kalifornie ukazuje, že vakcíny jsou velmi pravděpodobně důležitým faktorem příčin nadúmrtí. 
„Podrobně to zdokumentovali autoři článku v impaktovaném časopisu Cureus. Odhadují, že na jeden 
vakcínou zachráněný život připadá čtrnáctkrát více úmrtí způsobených vakcínou,“ říká pro 
ParlamentníListy.cz lékař Vladimír Čížek. Dva roky od konce hlavního období pandemie dochází k 
nárůstu počtu úmrtí u lidí ve středním věku. Analýza agentury Bloomberg, která vycházela z údajů 
Úřadu pro národní statistiku, poukázala na to, že se ve Velké Británii podezřele zvýšil počet úmrtí lidí 
ve věku 40 až 44 let. „Počet úmrtí na 100 000 obyvatel se zvýšil v prvním pololetí 2023 oproti 
předchozímu období o šest procent, a to po dvou letech poklesu,“ napsala agentura Bloomberg. A článek 
v lékařském časopise Lancet z minulého měsíce naznačil, že mezi důvody by mohly patřit účinky 
infekcí covidem-19 a komplikace s ním spojené. Upozorňuje také na to, že mnoho zemí i nadále zažívá 
zjevný přebytek úmrtí dlouho po vrcholech spojených s pandemií covidu-19 v letech 2020 a 2021. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Jeste-zemrit-nemeli-Hodne-zla-zjisteni-o-
vakcinach-Presto-se-nic-nedela-749978 
 

41. G-Trump nyní opakovaně tvrdí: „Teroristický útok na dvojičky z 11. září 2001 byl 
dílem USA! Zároveň prohlásil, že čtyři roky musel mlčet…                                    USA 

2.2.2024 Každému – kdo umí racionálně přemýšlet – musí být jasné, že pokud by v tomto případě 
fantazíroval, tak by měl okamžitě na krku proces, protože něco takového se de facto rovná velezradě. A 
muž, který se chce nejblíže za každou cenu stát prezidentem USA, by přece několik měsíců před volbami 
něco takového nedělal. A i mainstream, který ho jindy při každé možné či nemožné příležitosti cynicky 
a výsměšně atakuje, tak nyní k Trumpovým tvrzením jen mlčí! Z technického hlediska a díky odvysílání 
BBC 9. listopadu 2001 je už dávno jasné, že zhroucení věží WTC mohla způsobit jen speciální vysoce 
profesionálně zrealizovaná detonace způsobující jejich úplnou demolici. Po téměř čtvrtstoletí se nyní v 
primárkách bývalý americký prezident Donald Trump rozhodl říci pravdu o útoku na Dvojčata v New 
Yorku. Podle Trumpa mu vysoké americké úřady 'zakázaly mluvit' o tom čtyři roky, ale teď chce mluvit 
otevřeně. 
https://cz24.news/trump-teraz-opakovane-tvrdi-teroristicky-utok-na-nyc-dvojicky-z-11-
septembra-2001-bol-dielom-usa-zaroven-prehlasil-ze-4-roky-musel-mlcat-minuli-sme-9-bilionov-
dolarov-zabili-sme-miliony-ludi/ 
 

42. G-Nový geopolitický řád po amerických a ruských volbách?      GLOBÁLNÍ SVĚT 

2.2.2024 Ostrá prohlášení Joe Bidena o Rusku („Putin je válečný zločinec“) a zavedení sankcí s cílem 
dosáhnout ekonomického zadušení a finančního vyhladovění Ruska po ukrajinské krizi zinscenovaly 
příchod studené války 2.0 a návrat geopolitické teze George Kennana, který tvrdil, že „říci, že svržení 
režimů nepřátelských vůči USA je hlavním cílem amerických zpravodajských služeb, je veřejným 
tajemstvím“, což by se stalo symbolem v gazapu Bidena, když prohlásil, že „Putin si nezaslouží být u 
moci.' Putin si byl vědom nové dynamické akce-reakce, do níž budou od této chvíle zapojeny rusko-
americké vztahy a která vyústila v zesílení americké kentianské strategie k utlumení ruské ekonomiky. 
Taková strategie by čerpala ze zdrojů teorie, kterou vyložil Sherman Kent ve své knize „Strategie 
zpravodajství pro americkou světovou politiku“ a publikované v roce 1949, kde předpokládal, že „válka 
není vždy konvenční: ve skutečnosti byla velká část válek, vzdálených i nejbližších, vždy prováděna 
nekonvenčními zbraněmi: zbraně, včetně politických a ekonomických“, cožstrategie, která se ukázala 
jako neúspěšná a znamenala pro Putina triumf. 
https://www.globalresearch.ca/new-geopolitical-order-after-us-russian-elections/5848372 
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43. G-I Tuskova vláda pokračuje v požadavku na válečné reparace…           POLSKO 

2.2.2024 Nedávné jednání mezi ministry zahraničí Německa a Polska přineslo dvě velmi zajímavé 
informace. Na jedné straně se kupodivu Polsko i nadále odmítá odpoutat od myšlenky na válečné 
reparace a na té druhé se zdá, že se bude země možná snažit odpoutat od V4 ve snaze založit Výmarskou 
3. Je tedy zajímavé, že jsme snad jedinou zemí, která se nároků na reparace zcela vzdala. Všechny 
dosavadní vlády ve snaze vlichotit se Berlínu odmítaly toto téma nastolit s tím, že je již vyřešeno a 
reparace se žádat nebudou. Co se týká nové Výmarské 3, pak by samozřejmě mohlo toto uskupení 
fungovat i souběžně s V4, nicméně uvnitř tohoto uskupení jsou již takové spory, že je dávno v podstatě 
nefunkční. Je tedy možné, že se mezitím V4 rozpadne i oficiálně. Ostatně, volá po tom už dlouho i 
nemalá část Fialovy vlády. Mezi tématy jednání ministrů zahraničí Polska a Německa Radoslava 
Sikorského a Annaleny Baerbockové byly polsko-německé vztahy, válka na Ukrajině a situace na 
Blízkém východě. 
https://cz24.news/i-tuskova-vlada-pokracuje-v-pozadavku-na-valecne-reparace/ 
 
 
 

 

LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


